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ZAPISNIK O RADU 33. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 29.11.2023. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-1800/23 

Datum: 29.11.2023. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 9,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Almedin Miladin 

2. Biljana Lazarević 

3. Danijela Šahat 

      4. Jasmin Ademović 

      5.  Samir Bejić 

      6. Toni Vukadin 

      7.  Adi Škaljić 

      8. Amra Zulfikarpašić 

9. Alen Girt 

10. Mirela Džehvrović 

11. Ratko Orozović 

12. Alma Čengić 

13. Lajla Ćosović 

14. Srđan Simonović 

15. Vedad Deljković 

16. Dragan Stevanović 

17. Elvedin Korora 

18. Muamer Mekić 

19. Bajro Biber 

20. Robert Pleše 

21. Seid Škaljić 

22. Željko Majstorović 

23. Vedran Dodik 

24. Drago Jurić 

25. Enisa Spahić 

26. Jasmin Skorupan 

27. Srđan Srdić 
 

Odsutan: Alem Logo (najavljen izostanak) 
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva  

3. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

4. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

5. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave 

6. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

7. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 

8. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje 
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9. Meliha Olovčić, šef Odsjeka za saradnju sa vjerskim zajednicama, nacionalnim manjinama, 

nevladinim organizacijama i udruženjima građana u Gradskoj službi za lokalnu 

samoupravu 

10. Nedžad Fazlija,  šef Odsjeka za obrazovanje i sport u Gradskoj službi za obrazovanje, sport, 

kulturu i mlade 

11. Avdija Hasanović, direktor Javnog preduzeća Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

12. Bakir Hadžiomerović, direktor Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 
 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Informisao je Gradsko vijeće da sjednici prisustvuje 15 gradskih vijećnika, da su kašnjenje 

najavili gradski vijećnik Alen Girt, gradski vijećnik Bajro Biber i gradski vijećnik Toni 

Vukadin, a  izostanak gradski vijećnik Alem Logo. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

15 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Zatim je otvorio 33. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su radu sjednice 

pristupili gradski vijećnik Srđan Srdić i gradski vijećnik Vedran Dodik, te da sjednici, 

trenutno, prisustvuje 17 gradskih vijećnika. 

Informisao je Gradsko vijeće da je gradski vijećnik Drago Jurić najavio kašnjenje. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 25.10.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Zapisnik o radu 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

održane dana 25.10.2023. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 
 

***** 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i 

to: 

1. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o sufinansiranju i realizaciji Projekta sanacije dječjeg igrališta u sklopu mjesne 

zajednice Medrese, općina Stari Grad 

2. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na dopunu Programa aktivnosti za Dan obilježavanja 

opsade Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu 

3. Prijedlog Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći zakupcima prodajnog mjesta na 

Pijaci „Kvadrant“ na Otoci, općina Novi Grad  

4. Informacija JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo i Obavijest Pravobranilaštva Grada Sarajevo o 

realizaciji zaključka Gradskog vijeća Grada Sarajeva broj: 01-GV-02-1598-1/23 od 

25.10.2023. godine 

5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o vlastitim prihodima Grada Sarajeva 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Željko Majstorović, te da sjednici, trenutno, prisustvuje 18 gradskih 

vijećnika. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio pauzu na kojoj je održana 

sjednica Komisije za Statut i akte koja je dala mišljenje o aktima koji su predloženi za razmatranje 

po hitnom postupku: 

1. Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o vlastitim prihodima Grada 

Sarajeva 

2. Prijedlogu Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći zakupcima prodajnog mjesta 

na Pijaci „Kvadrant” na Otoci, općina Novi Grad Sarajevo 

3. Informaciji JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo i Obavijest Pravobranilaštva Grada Sarajevo 

o realizaciji zaključka Gradskog vijeća Grada Sarajeva broj: 01-GV-02-1598-1/23 od 

25.10.2023. godine, kao i, 

4. Amandmanu Kluba gradskih vijećnika Naše stranke na Prijedlog Odluke o dodjeli 

jednokratne novčane pomoći zakupcima prodajnog mjesta na Pijaci „Kvadrant” na 

Otoci, općina Novi Grad Sarajevo 
 

***** 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske 

vijećnike da je Komisija za Statut i akte podržala sve akte koji su predloženi za razmatranje po 

hitnom postupku te da se Gradonačelnica, na sjednici Komisije, saglasila sa amandmanom Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke koji je postao sastavni dio predložene Odluke. 

Naglasio je da će izvještaji sa sjednice Komisije za Statut i akte biti dostupni gradskim vijećnicima. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su radu sjednice 

pristupili gradski vijećnik Dragan Stevanović, gradska vijećnica Alma Čengić, gradski vijećnik 

Jasmin Skorupan, gradski vijećnik Almedin Miladin, gradski vijećnik Drago Jurić i gradski 

vijećnik Toni Vukadin te da sjednici prisustvuje 24 gradska vijećnika. 
 

***** 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 
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„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o sufinansiranju i realizaciji Projekta sanacije dječjeg 

igrališta u sklopu mjesne zajednice Medrese, općina Stari Grad razmatra u formi prijedloga 

po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na dopunu Programa 

aktivnosti za Dan obilježavanja opsade Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu razmatra u formi 

prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli jednokratne novčane pomoći 

zakupcima prodajnog mjesta na Pijaci „Kvadrant“ na Otoci, općina Novi Grad razmatra u 

formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Informacija JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo i Obavijest 

Pravobranilaštva Grada Sarajevo o realizaciji zaključka Gradskog vijeća Grada Sarajeva broj 

01-GV-02-1598-1/23 od 25.10.2023. godine razmatraju po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Pravilnik o vlastitim 

prihodima Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Salih Išerić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edin 

Duranović) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Lošić) 

4. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedina Muhotić) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Reuf Hafizović) 
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6. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Halima Livnjak) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Sanela Nuhanović) 

8. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Lejla 

Nekić) 

9. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Kenan Mamić) 

10. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Emsel 

Krupalija) 

11. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 

40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 

12. Prijedlog Odluke o načinu provođenja javnog interesa Grada Sarajeva u sportu 

13. Prijedlog Programa saradnje sa dijasporom za 2024. godinu 

14. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o sufinansiranju i realizaciju Projekta izgradnje dječjeg igrališta u ulici 

Antuna Branka Šimića, općina Novi Grad Sarajevo 

15. Prijedlog Odluke o pristupanju realizaciji Projekta adaptacije poslovnih prostora za 

potrebe predškolskog odgoja i obrazovanja koji se nalazi u ulici Omladinskih radnih 

brigada od broja 3 do broja 5 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu fotografija autora 

Muhameda Mujkića masovne grobnice u Bosni i Hercegovini 

17. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

generala Bosne i Hercegovine 

18. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za 

podršku i promociju jevrejske kulture, tradicije i turističkih potencijala „Hagada“ 

19. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje Kali 

Sara – Romski informativni centar 

20. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o saradnji između Grada Tirane, Republika Albanija, i Grada Sarajeva, 

Bosna i Hercegovina 

21. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o pokretanju postupka prodaje 

transportnih kutija/sanduka u vlasništvu Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja – 

licitacije 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Salih Išerić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Edin Duaranović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 



7 

 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Fahrudin Lošić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Elvedina Muhotić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Reuf Hafizović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Halima Livnjak) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju članice radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Sanela Nuhanović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Lejla Nekić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Kenan Mamić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Emsel Krupalija) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni  prijedlog da se Odluka o dopuni Odluke o formiranju Odbora za 
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organizaciju obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o načinu provođenja javnog interesa Grada 

Sarajeva u sportu razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Program saradnje sa dijasporom za 2024. godinu 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o sufinansiranju i realizaciju Projekta izgradnje dječjeg 

igrališta u ulici Antuna Branka Šimića, općina Novi Grad Sarajevo razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o pristupanju realizaciji Projekta 

adaptacije poslovnih prostora za potrebe predškolskog odgoja i obrazovanja koji se nalazi u ulici 

Omladinskih radnih brigada od broja 3 do broja 5 razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu 

fotografija autora Muhameda Mujkića masovne grobnice u Bosni i Hercegovini razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo 

za Udruženje generala Bosne i Hercegovine razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo 

za Udruženje za podršku i promociju jevrejske kulture, tradicije i turističkih potencijala 

„Hagada“ razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 
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usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo 

za Udruženje Kali Sara – Romski informativni centar razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Memoranduma o saradnji između Grada Tirane, Republika Albanija, i 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o stavljanju van snage Odluke o pokretanju 

postupka prodaje transportnih kutija/sanduka u vlasništvu Grada Sarajeva putem javnog 

nadmetanja – licitacije razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je dnevni red 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Salih Išerić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edin 

Duranović) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Lošić) 

4. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedina Muhotić) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Reuf Hafizović) 

6. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Halima Livnjak) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Sanela Nuhanović) 

8. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Lejla 

Nekić) 

9. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Kenan Mamić) 

10. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Emsel 

Krupalija) 

11. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 

40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 

12. Prijedlog Odluke o načinu provođenja javnog interesa Grada Sarajeva u sportu 

13. Prijedlog Programa saradnje sa dijasporom za 2024. godinu 

14. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o sufinansiranju i realizaciju Projekta izgradnje dječjeg igrališta u ulici 

Antuna Branka Šimića, općina Novi Grad Sarajevo 
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15. Prijedlog Odluke o pristupanju realizaciji Projekta adaptacije poslovnih prostora za 

potrebe predškolskog odgoja i obrazovanja koji se nalazi u ulici Omladinskih radnih 

brigada od broja 3 do broja 5 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu fotografija autora 

Muhameda Mujkića masovne grobnice u Bosni i Hercegovini 

17. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

generala Bosne i Hercegovine 

18. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za 

podršku i promociju jevrejske kulture, tradicije i turističkih potencijala „Hagada“ 

19. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje Kali 

Sara – Romski informativni centar 

20. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o saradnji između Grada Tirane, Republika Albanija, i Grada Sarajeva, 

Bosna i Hercegovina 

21. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o pokretanju postupka prodaje 

transportnih kutija/sanduka u vlasništvu Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja – 

licitacije 

22. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o sufinansiranju i realizaciji Projekta sanacije dječjeg igrališta u sklopu 

mjesne zajednice Medrese, općina Stari Grad 

23. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na dopunu Programa aktivnosti za Dan 

obilježavanja opsade Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu 

24. Prijedlog Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći zakupcima prodajnog mjesta 

na Pijaci „Kvadrant“ na Otoci, općina Novi Grad  

25. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o vlastitim prihodima Grada 

Sarajeva 

26. Izvještaj o saradnji i odnosima Grada Sarajeva sa nacionalnim manjinama 

27. Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za III kvartal (01.01.-30.09.2023. godine) 

28. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

29. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

30. Nacrt Odluke o podizanju multimedijalne instalacije „Sarajevo Olympic Journey“ 

31. Nacrt Odluke o podizanju spomen-ploče mladim doktoricama tragično nastradalim u 

saobraćajnoj nesreći na Marijin dvoru 

32. Informacija o pomoći drugim jedinicama lokalne samouprave u BiH 

33. Informacija o aktivnostima Grada Sarajeva iz oblasti saradnje sa zdravstvenim 

ustanovama i organizacijama 

34. Informacija JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo i Obavijest Pravobranilaštva Grada Sarajevo 

o realizaciji zaključka Gradskog vijeća Grada Sarajeva broj 01-GV-02-1598-1/23 od 

25.10.2023. godine 

35. Vijećnička pitanja i inicijative  
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Elvedin Korora te da sjednici prisustvuje 26 gradskih vijećnika. 

***** 
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Ad 1) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Salih 

Išerić) 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edin 

Duranović) 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Lošić) 
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedina 

Muhotić) 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf 

Hafizović) 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Halima 

Livnjak) 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Sanela Nuhanović) 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Lejla 

Nekić) 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Kenan Mamić) 
 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Emsel 

Krupalija) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama  od 1 do 

10 dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je prijedlog da se o tačkama od 1 do 10 dnevnog reda vodi jedinstvena 

rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Salih Išerić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 
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„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edin 

Duranović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Fahrudin Lošić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedina Muhotić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Reuf Hafizović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Halima Livnjak), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Sanela Nuhanović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Lejla 

Nekić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Kenan Mamić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Emsel 

Krupalija), kako je predložena. 
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Ad 11) 

Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 40. 

godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog 

vijećnika. 

Prijedlog Odluke  su razmatrale Komisija za izbor i imenovanja i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dopuni Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 

40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu, kako je predložena. 

 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o načinu provođenja javnog interesa Grada Sarajeva u sportu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o načinu provođenja javnog interesa Grada Sarajeva u sportu, kako je 

predložena. 
 

Ad 13) 

Prijedlog Programa saradnje sa dijasporom za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Programa je Komisija za međunarodnu saradnju. 

Prijedlog Programa je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Programa saradnje sa dijasporom za 2024. godinu, kako je predložen. 
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Ad 14) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o sufinansiranju i realizaciju Projekta izgradnje dječjeg igrališta u ulici 

Antuna Branka Šimića, općina Novi Grad Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je gradska vijećnica Biljana Lazarević. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) usvojilo je Odluku 

o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o 

sufinansiranju i realizaciju Projekta izgradnje dječjeg igrališta u ulici Antuna Branka 

Šimića, općina Novi Grad Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o pristupanju realizaciji Projekta adaptacije poslovnih prostora za 

potrebe predškolskog odgoja i obrazovanja koji se nalazi u ulici Omladinskih radnih 

brigada od broja 3 do broja 5 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Robert Pleše i gradski vijećnik 

Toni Vukadin. 
 

Gradski vijećnik Robert Pleše je, u diskusiji, sugerisao da se u članu 1. Prijedloga Odluke 

izvrši ispravka tako da se umjesto Općina Novo Sarajevo navede Općina Novi Grad. 
 

Zatim je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić, a u skladu sa diskusijom 

gradskog vijećnika Roberta Pleše, podnijela amandman na Prijedlog Odluke o pristupanju 

realizaciji Projekta adaptacije poslovnih prostora za potrebe predškolskog odgoja i obrazovanja 

koji se nalazi u ulici Omladinskih radnih brigada od broja 3 do broja 5 tako da se u članu 1. 

predložene Odluke riječi: „Novo Sarajevo“ zamijene riječima: „Novi Grad“. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je amandman postao 

sastavni dio Prijedloga Odluke o pristupanju realizaciji Projekta adaptacije poslovnih prostora 

za potrebe predškolskog odgoja i obrazovanja koji se nalazi u ulici Omladinskih radnih brigada 

od broja 3 do broja 5. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradski vijećnik se nisu izjasnila) usvojilo je Odluku 

o pristupanju realizaciji Projekta adaptacije poslovnih prostora za potrebe predškolskog 
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odgoja i obrazovanja koji se nalazi u ulici Omladinskih radnih brigada od broja 3 do broja 

5, kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim amandmanom. 
 

Ad 16) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu fotografija autora 

Muhameda Mujkića masovne grobnice u Bosni i Hercegovini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela kao i Mišljenje Pravobranilaštva Grada Sarajevo su dostupni gradskim 

vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu fotografija autora 

Muhameda Mujkića masovne grobnice u Bosni i Hercegovini, kako je predložena. 
 

Ad 17) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje generala 

Bosne i Hercegovine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Toni Vukadin. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i pet 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

generala Bosne i Hercegovine, kako je predložena. 
 

Ad 18) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za 

podršku i promociju jevrejske kulture, tradicije i turističkih potencijala „Hagada“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi je koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Dragan Stevanović. 

 



16 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (devet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) usvojilo je 

Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje za podršku i 

promociju jevrejske kulture, tradicije i turističkih potencijala „Hagada“, kako je 

predložena. 
 

Nakon primjedbe gradskog vijećnika Drage Jurića da je glasao „za“ ali da to sistem nije 

registrovao, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je 17 

gradskih vijećnika glasalo „za“. 
 

Ad 19) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje Kali 

Sara – Romski informativni centar 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje Kali 

Sara – Romski informativni centar, kako je predložena. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Bajro Biber. 

Također je upoznao gradske vijećnike da su gradski vijećnik Muamer Mekić i gradski vijećnik 

Seid Škaljić morali napustiti sjednicu Gradskog vijeća radi odlaska na službeni put, ispred 

općine Stari Grad, u Srebrenicu. 

***** 

Ad 20) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o saradnji između Grada Tirane, Republika Albanija, i Grada Sarajeva, 

Bosna i Hercegovina 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Komisija za međunarodnu saradnju i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Memoranduma o saradnji između Grada Tirane, Republika Albanija, i 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina, kako je predložena. 
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Ad 21) 

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o pokretanju postupka prodaje 

transportnih kutija/sanduka u vlasništvu Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja – 

licitacije 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o stavljanju van snage Odluke o pokretanju postupka prodaje 

transportnih kutija/sanduka u vlasništvu Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja – 

licitacije, kako je predložena. 
 

Ad 22) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o sufinansiranju i realizaciji Projekta sanacije dječjeg igrališta u sklopu 

mjesne zajednice Medrese, općina Stari Grad 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Vedad Deljković i 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je Odluku 

o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o 

sufinansiranju i realizaciji Projekta sanacije dječjeg igrališta u sklopu mjesne zajednice 

Medrese, općina Stari Grad, kako je predložena. 
 

Ad 23) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na dopunu Programa aktivnosti za Dan 

obilježavanja opsade Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 
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usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na dopunu Programa aktivnosti za Dan 

obilježavanja opsade Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu, kako je predložena. 

 

Radi određenih tehničkih problema koje su imali prilikom glasanja, predsjedavajući Gradskog 

vijeća Jasmin Ademović  je pozvao gradske vijećnike Dragu Jurića i Bajru Bibera da se 

izjasne da li su glasali „za“. 

Nakon što su se gradski vijećnici Drago Jurić i Bajro Biber izjasnili da su glasali „za“   

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su 23 gradska 

vijećnika glasala „za“ te da se jedan gradski vijećnik nije izjasnio. 
 

Ad 24) 

Prijedlog Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći zakupcima prodajnog mjesta na 

Pijaci „Kvadrant“ na Otoci, općina Novi Grad  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala je Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio da je Klub gradskih vijećnika 

Naše stranke podnio amandman na Prijedlog Odluke o dodjeli jednokratne novčane pomoći 

zakupcima prodajnog mjesta na Pijaci „Kvadrant“ na Otoci, općina Novi Grad, koji glasi: 

„U Članu 2. (Pravo na isplatu i utvrđivanje visine jednokratne pomoći) stav (2) dopunjava se 

riječima „i potvrdu KJKP „Tržnice-pijace“ Sarajevo d.o.o. o izmirenim obavezama iz zakupskog 

odnosa na dan 05.11.2023.” pa glasi: 

„Pravo na isplatu jednokratne novčane pomoći shodno ovoj odluci ostvarit će fizička lica koja 

dostave potvrdu KJKP „Tržnice-pijace“ Sarajevo d.o.o. da su na dan 05.11.2023. godine imali 

važeći ugovor o zakupu prodajnog mjesta na Pijaci „Kvadrant“ na Otoci, općina Novi Grad 

Sarajevo i uvjerenje Porezne uprave Federacije BiH o izmirenim obavezama po osnovu javnih 

prihoda i direktnih poreza.“ 

Obrazloženje 

Smatramo da je pored osnovnog uslova, navedenog u tekstu prijedloga, neophodno uvesti 

dodatni uslov, tj. dokaz o izmirenju obaveza po osnovu javnih prihoda i direktnih poreza.” 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske vijećnike da je 

amandman dostupan gradskim vijećnicima, da je Komisija za Statut i akte u, pauzi sjednice, 

razmatrala amandman te da je izvještaj sa sjednice Komisije, također, dostupan gradskim 

vijećnicima.   
 

Zatim je pozvao Gradonačelnicu da se, još jednom, izjasni o podnesenom amandmanu Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke. 
 

Gradonačelnica grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim amandmanom 

Kluba gradskih vijećnika Naše stranke. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke postao sastavni dio Prijedloga Odluke o dodjeli jednokratne 

novčane pomoći zakupcima prodajnog mjesta na Pijaci „Kvadrant“ na Otoci, općina Novi Grad, 

obzirom da gradski vijećnici nisu tražili da se Gradsko vijeće posebno izjasni o amandmanu. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
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U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Alma Čengić, zamjenica 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, gradski vijećnik Adi Škaljić i 

gradski vijećnik Srđan Srdić. 
 

Gradska vijećnica Alma Čengić je, u diskusiji, podnijela amandman da se predloženi  iznos 

sredstva od 100.000,00 KM poveća za 50.000,00 KM. 
  

Gradonačelnica grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim amandmanom 

da se iznos sredstava poveća za 50.000,00 KM, te da ukupno iznosi 150.000,00 KM.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o dodjeli jednokratne novčane 

pomoći zakupcima prodajnog mjesta na Pijaci „Kvadrant“ na Otoci, općina Novi Grad, 

kako je predložena i izmijenjena u skladu sa prihvaćenim amandmanima. 
 

Ad 25) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o vlastitim prihodima Grada Sarajeva 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku u o davanju saglasnosti na Pravilnik o vlastitim prihodima Grada 

Sarajeva, kako je predložena. 

Ad 26) 

Izvještaj o saradnji i odnosima Grada Sarajeva sa nacionalnim manjinama 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica 

Izvještaj su razmatrali Komisija za ljudska prava i slobode i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Dragan Stevanović, a dodatna 

pojašnjenja dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o saradnji i odnosima Grada Sarajeva sa nacionalnim manjinama,  

kako je podnesen.         
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Ad 27) 

Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za III kvartal (01.01.-30.09.2023. godine) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica 

Izvještaj su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Administrativna komisija i Komisija za Statut 

i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Biljana Lazarević i 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za III kvartal (01.01.-30.09.2023. 

godine),  kako je podnesen.         

      

Ad 28) 

Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 
 

Predlagač Nacrta Budžeta je Gradonačelnica 

Nacrt Budžeta su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Administrativna komisija i Komisija za 

Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Biljana Lazarević, 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, gradski vijećnik Alen Girt, gradski 

vijećnik Srđan Srdić, gradski vijećnik Ratko Orozović, gradski vijećnik Dragan 

Stevanović, zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, a dodatna 

pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

zaključak kojim se Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, upućuje u javnu 

raspravu, kako je predložen. 
 

Ad 29) 

Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 
 

Predlagač Nacrta Odluke je Gradonačelnica 

Nacrt Odluke su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Administrativna komisija i Komisija za 

Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je zaključak kojim se Nacrt Odluke 

o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, upućuje u javnu raspravu, kako je 

predložen. 
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Ad 30) 

Nacrt Odluke o podizanju multimedijalne instalacije „Sarajevo Olympic Journey“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Nacrta Odluke je Komisija za spomenike. 

Nacrt Odluke je razmatrala  Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić i gradski 

vijećnik Dragan Stevanović, a dodatna pojašnjenja dali su gradonačelnica Grada Sarajeva 

Benjamina Karić i predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

zaključak kojim se Nacrt Odluke o podizanju multimedijalne instalacije „Sarajevo 

Olympic Journey“ upućuje u javnu raspravu, kako je predložen. 
 

Ad 31) 

Nacrt Odluke o podizanju spomen-ploče mladim doktoricama tragično nastradalim u 

saobraćajnoj nesreći na Marijin dvoru 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Nacrta Odluke je Komisija za spomenike. 

Nacrt Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Adi Škaljić i gradski vijećnik 

Ratko Orozović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

zaključak kojim se Nacrt Odluke o podizanju spomen-ploče mladim doktoricama tragično 

nastradalim u saobraćajnoj nesreći na Marijin dvoru, upućuje u javnu raspravu, kako je 

predložen. 
 

Ad 32) 

Informacija o pomoći drugim jedinicama lokalne samouprave u BiH 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju je razmatrala Administrativna komisija.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o pomoći drugim jedinicama lokalne 

samouprave u BiH. 
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Ad 33) 

Informacija o aktivnostima Grada Sarajeva iz oblasti saradnje sa zdravstvenim 

ustanovama i organizacijama 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za društvene djelatnosti.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o aktivnostima Grada Sarajeva iz oblasti 

saradnje sa zdravstvenim ustanovama i organizacijama. 
 

Ad 34) 

Informacija JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo i Obavijest Pravobranilaštva Grada Sarajevo o 

realizaciji zaključka Gradskog vijeća Grada Sarajeva broj 01-GV-02-1598-1/23 od 

25.10.2023. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnijela Skupština JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo, a Obavijest je dostavilo 

Pravobranilaštvo Grada Sarajevo. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo i Obavijest 

Pravobranilaštva Grada Sarajevo o realizaciji zaključka Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

broj 01-GV-02-1598-1/23 od 25.10.2023. godine. 
 

Ad 35) 

Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 33. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- jedna inicijativa predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića i  gradskog 

vijećnika Vedada Deljkovića za koju se traži izjašnjenje, 

- dvije inicijative Odbora za lokalni biznis i turizam, 

- jedna inicijativa Komisije za ljudska prava i slobode, 

- jedna inicijativa Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj, 

- jedna inicijativa Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta za koju se traži 

izjašnjenje, 

- dvije inicijative Komisije za odnose sa vjerskim zajednicama i crkvama, 

- jedna inicijativa Komisije za spomenike, 

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Alena Girta,  

- jedna inicijativa Administrativne komisije, 

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Muamera Mekića za koju se traži izjašnjenje 

- tri inicijativa gradskog vijećnika Samira Bejića, 

- jedna inicijativa  Kluba gradskih vijećnika Naše stranke 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da će 

inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća biti proslijeđene na dalje nadležno 

postupanje, dok će se Gradsko vijeće izjasniti o inicijativama za koje je tražena podrška. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjenje o inicijativama za 

koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika, i 

gradski vijećnik Vedad Deljković su uputili i obrazložili inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Potrebno je da Gradonačelnica pri predlaganju Budžeta Grada Sarajeva za 2024. 

godinu, planira sredstva u iznosu od 50.000,00 KM za pomoć građanima Gaze. 

Traži se da gradski vijećnici podrže ovu inicijativu kako bi ona postala Inicijativom 

Gradskog vijeća.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu, te je 

ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

2.  Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika je 

uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Upućujem inicijativu Kantonu Sarajevu, putem Gradskog vijeća Grada Sarajeva, da 

se jedna od staza na olimpijskoj planini Bjelašnici (po mogućnosti staza za veleslalom) 

nazove Jure Franko. 

Tražim da gradski vijećnici podrže ovu inicijativu kako bi ona postala inicijativom 

Gradskog vijeća.” 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

3. Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta je uputio inicijativu sljedećeg 

sadržaja: 

„Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta, putem Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, upućuje inicijativu nadležnim organima Kantona Sarajevo da ponovo 

razmotre podjelu nadležnosti, te Zakonom utvrde donošenje regulacionih planova u 

nadležnost Grada Sarajeva ali tako da se Gradu Sarajevu prenesu odgovarajuća sredstva 

za izradu regulacionih planova. 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta traži da se Gradsko vijeće izjasni 

ovoj inicijativi kako bi postala inicijativa Gradskog vijeća.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i četiri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

4. Gradski vijećnik Muamer Mekić je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Zadužuje se gradonačelnica Grada Sarajeva da se u okviru Javnog dočeka Nove 2024. 

godine po prvi put omogući održavanje Novogodišnjeg koncerta Sarajevske 

filharmonije u okviru Javnog dočeka na način da će isti pored gledalaca u dvorani audio 

i vizuleno moći pratiti građani koji će se nalaziti ispred objekta, te da se za realizaciju 

Inicijative koriste sredstva predviđena Budžetom Grada Sarajeva za potrebe Javnog 

dočeka, kao i sredstva od sponzorstva dobivena u ove svrhe (Javni doček Nove godine). 

Molim Gradsko vijeće da Inicijativu podrži kako bi shodno odredbi člana 148. stav (3) 
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Poslovnika Gradskog vijeća postala inicijativom Gradskog vijeća.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je konstatovao da su, 

u međuvremenu, zaprimljene dvije inicijative gradskog vijećnika Vedada Deljkovića. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 
 

5. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je pročitao  

inicijativu sa obrazloženjem koju je uputio  gradski vijećnik Muamer Mekić, sljedećeg 

sadržaja. 

„Predlaže se gradonačelnici Grada Sarajeva da u okviru raspoloživih sredstava Budžeta 

Grada Sarajeva za 2023. godinu planiraju finansijska sredstva u iznosu od 50.000,00 

KM u općini Doboj MZ „Kotorsko“ na ime sanacije područne škole „Milan Rakić“. 
 

6. Gradski vijećnik  Adi Škaljić je, u ime Kluba gradskih vijećnika Naše stranke, uputio i 

obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

“Na osnovu člana 19. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva koji propisuje 

pravo vijećnika da podnosi inicijative, upućujem vijećničku inicijativu za planiranje 

sredstava u Budžetu Grada Sarajeva u ukupnom iznosu od 200.000,00 KM za 

humanitarnu pomoć civilnim žrtvama rata u Sudanu i Jemenu, agresije na Ukrajinu i 

afganistanskim izbjeglicama prisilno vraćenim iz Pakistana i Irana.“ 
 

7. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, u funkciji gradske 

vijećnice, uputila je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je dostaviti informaciju o održavanju česmi kojima Grad upravlja kako bi se 

utvrdilo kakvo je trenutno stanje te šta se treba planirati od popravki za sljedeću godinu. 
 

8. Gradski vijećnik Dragan Stevanović je predložio zaključak sljedećeg sadržaja.  

Gradsko vijeće Grada Sarajeva najenergičnije osuđuje napade stranih državljana, prije 

svega gospodina Kabirija, na instituciju gradonačelnika, te Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva traži da se, u skladu sa međunarodnim propisima, uskrati daljnje 

gostoprimstvo gospodinu Kabiriju u Bosni i Hercegovini. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović  je konstatovao da će se Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva o navedenom zaključku izjasniti na sljedećoj sjednici. 
 

***** 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 33. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 
 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 12.33 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović  

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 


